
  

 
 
 

 

 

Møteprotokoll nr. 7/2019 

 
Utvalg: Kommunestyret 
Møtested: Bjugn kulturhus 
Dato: 05.09.2019 
Tid: 09:00 – 15:15 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ogne Undertun Ordfører AP 
Hans Eide Varaordfører SP 
Sissel Eide Fremstad Medlem AP 
Anne Torill Rødsjø Medlem AP 
Fredrik Sandness Medlem AP 
Kristin Skilleås Medlem AP 
Hans Jørgen Lysø Medlem AP 
Hugo Solheim Medlem AP 
Laila Iren Veie Medlem SP 
Ole Graneng Medlem SP 
Jan Inge Standahl Medlem SP 
Einar Aaland Medlem H 
Jan Vollan Medlem H 
Tore Melhuus Medlem H 
Tore Nilsen Medlem H 
Anne M. Bjørnerud Medlem H 
Walter Braa Medlem FRP 
Per Odd Solberg Medlem BB 
Marthe Rødsjø Medlem SV 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Lene Kotte MEDL AP 
Jan Otto Olden MEDL AP 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Kurt Sundet Jan Otto Olden AP 
Viggo Rødsjø Lene Kotte AP 

 
 
 
 



  

 
Fra ungdomsrådet møtte: 
Navn  
Hannah Marcelie Nilsen 
Tina Rasmussen 

 

 
 
 

Fra fagorganisasjonene møtte: 
Navn Organisasjon 
Øyvind Haraldsvik Fagforbundet 

 
 
 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Ådne Røkkum Rådmann 
Anne M. Standahl Møtesekretær 
Geir Aune Økonomisjef 
Bente Kristiansen Helsesjef 
Arild Risvik Personal- og organisasjonssjef 
Wenche Olden Moen Fungerende oppvekstsjef 
Petra Roodbol Enhetsleder areal 
Robert Bjørnestøl Arealplanlegger 

 
 
 
Merknader: 

 Einar Åland ønsker svar på en interpellasjon 
 B-sak til behandling fra formannskapet som ikke har kommet med på saklista 
 Fredrik Sandness har en sak om skolen på Tarva 
 Ellers ingen merknader til innkalling og sakliste 
 Per Odd Solberg innvilget permisjon fra kl 1030 etter sak 19/52 og derfor 20 

stemmeberettigede resten av møtet 
 Marthe Rødsjø innvilget permisjon fra kl 1330 og Ragnar Grønås tiltrådte 
 B-saken ble behandlet til slutt i møtet 

 
 
  



  

 
 
 
Saksnr Innhold Lukket 

 Saker til behandling:  
PS 19/50 Revidering kommuneplanens arealdel 2019 - 

2031 - Sluttbehandling 
 

PS 19/51 Valsneset Utvikling KF - nedleggelse  
PS 19/52 Kompenserende tiltak - Storheia  
PS 19/53 Tertialrapport 2/2019 - Bjugn kommune  
PS 19/54 Saldering 1 - driftsbudsjettet 2019  
PS 19/55 Saldering 2 - Investeringsbudsjettet 2019  
PS 19/56 Investeringsprosjekt 2019  
PS 19/57 Bro og gatelys Elveng  
PS 19/58 Overføring til Kopparn Utvikling AS  
PS 19/59 Fosen kontrollutvalgsekretariat - ny 

selskapsavtale fra 01.01.2020 
 

PS 19/60 Ferdigstillelse av utfylling av Sæterfjæra og 
salg av tomt til Fosensenteret AS 

       X 

PS 19/61 Langsiktig leieavtale med Tarva velforening  
PS 19/62 Austerli - Bjugn hestesportklubb - garanti  
PS 19/63 Plassering av helsestasjon i nye Ørland  

 
 
 
Orienteringer: 
Rådmannen orienterte om at navneskiftet fra Botngård til Bjugn var gjeldende fra 1. september 
og er registrert i Kartverket. Endring av skilting vil bli foretatt av Vegvesenet.  
 
 
 
Spørsmål fra Bygdalista i Bjugn v/Per Odd Solberg: 
Trønder Energi: 
Hva skjer med Bjugn kommunes aksjer i Trønderenergi når Bjugn går sammen med Ørland 
Kommune fra 1/1-20? 
Ordfører svarte at det i utgangspunktet ikke blir noen endring.  Bjugn og Ørland sin aksjeposter 
blir slått sammen. 
 
Hvilke faktorer avgjør ordførers stemmeavgivning i f.eks. generalforsamlinga i Trønderenergi? 
Ordfører svarte at det blir ingen endring i stemmeforholdet. Saker som skal til 
generalforsamlingen kan drøftes i formannskapet før generalforsamlingen. 
  



  

 
 
 
Interpellasjon fra Einar Aaland: 
Jeg får høre at det er iverksatt tiltak for å flytte helsestasjon fra Bjugn til Brekstad. Dette er imot 
den fremforhandlede avtalen som presiserer at tjenestene skal utøves etter nærhetsprinsippet. 
Det er nesten 5000 mennesker som i dag sogner til denne helsestasjonen, og som alle vil få 
lenger avstand dersom denne flyttes til Brekstad. 
Dessuten er Bjugn oppvekstsenteret i den nye kommunen med ca 1000 elever som sogner til 
denne. 
Kan ordfører avkrefte flytting av helsestasjonen? 
 
Helsesjefen svarte at det er helt ukjent for henne at helsestasjonen skal flyttes. 
 
 
 
 
 
Ogne Undertun   Jan Vollan   Jan Inge Standahl 
Ordfører    (sign.)    (sign.) 
(sign.) 
 
  



  

 

Saker til behandling: 

PS 19/50 Revidering kommuneplanens arealdel 2019 - 2031 - Sluttbehandling 

Rådmannens innstilling: 
Med hjemmel i plan- og bygningsloven §§ 11-15 og 11-16 vedtar Bjugn kommune 
kommuneplanens arealdel 2019-2031 som vedlagt. Planen blir vedtatt med unntak av områdene 
SB3 og område berørt av innsigelse i Bjugnfjorden m.m. Sist nevnte området er angitt med rød 
skravur i vedlegg 11.  

Saksprotokoll i Planutvalg - 28.08.2019  
Behandling: 
Det ble foretatt befaring på SB3 og orientering om endringene i planen etter høringssvar fra 
Fylkesmannen i Trøndelag.  
 
Hans Eide fratrådte som inhabil i forhold til SB3. 
 
Planutvalgets omforente endringsforslag:  
 
Med hjemmel i plan- og bygningsloven §§ 11-15 og 11-16 vedtar Bjugn kommune 
kommuneplanens arealdel 2019-2031 som vedlagt med følgende endringer: SB3 tas ut av 
planen, og tilbakeføres til LNFR formål. Bestemmelsen §9-8 endres tilsvarende. 
 
Planen blir vedtatt med unntak av området berørt av innsigelse i Bjugnfjorden m.m. Sist nevnte 
området er angitt med rød skravur i vedlegg 11. 
 
Planutvalgets omforente endringsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Med hjemmel i plan- og bygningsloven §§ 11-15 og 11-16 vedtar Bjugn kommune 
kommuneplanens arealdel 2019-2031 som vedlagt med følgende endringer: SB3 tas ut av 
planen, og tilbakeføres til LNFR formål. Bestemmelsen §9-8 endres tilsvarende. 
 
Planen blir vedtatt med unntak av området berørt av innsigelse i Bjugnfjorden m.m. Sist nevnte 
området er angitt med rød skravur i vedlegg 11. 
 
 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 05.09.2019  
Behandling: 
Forslag fra Ørland SV ved Marthe Rødsjø: 
NFFFA-1 området ved Asen (Lønngrunnen) blir endret til NFFFA-2. 
 
Forslag fra Ørland SV ved Marthe Rødsjø falt med 19 mot 2 stemmer. 
 
Planutvalgets innstilling vedtatt med 20 mot 1 stemme. 
  



  

 
Endelig vedtak: 
Med hjemmel i plan- og bygningsloven §§ 11-15 og 11-16 vedtar Bjugn kommune 
kommuneplanens arealdel 2019-2031 som vedlagt med følgende endringer: SB3 tas ut av 
planen, og tilbakeføres til LNFR formål. Bestemmelsen §9-8 endres tilsvarende. 
 
Planen blir vedtatt med unntak av området berørt av innsigelse i Bjugnfjorden m.m. Sist nevnte 
området er angitt med rød skravur i vedlegg 11. 
 
 
 
 

PS 19/51 Valsneset Utvikling KF - nedleggelse 

Rådmannens innstilling: 
1. Valsneset Utvikling KF legges ned 
2. Fond og lån overføres Bjugn kommune 
3. Faste eiendommer overføres til Kopparn Utvikling AS 

Saksprotokoll i Formannskapet - 29.08.2019  
Behandling: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 

1. Valsneset Utvikling KF legges ned 
2. Fond og lån overføres Bjugn kommune 
3. Faste eiendommer overføres til Kopparn Utvikling AS 

 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 05.09.2019  
Behandling: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 

1. Valsneset Utvikling KF legges ned 
2. Fond og lån overføres Bjugn kommune 
3. Faste eiendommer overføres til Kopparn Utvikling AS 

  



  

PS 19/52 Kompenserende tiltak - Storheia 

Rådmannens innstilling: 
1. Midler fra utbyggingen på Storheia til avbøtende tiltak avsettes som følger: 

a. 2,3 millioner kroner avsettes til gang/sykkelvei Stuaneset / Bjugn kirke 
b. Resterende midler  avsettes til infrastrukturtiltak som gjennomføres av 

frivilligheten 
c. Rådmannen får fullmakt til å lyse ut midlene i pkt.c 

Saksprotokoll i Formannskapet - 29.08.2019  
Behandling: 
 
Resterende midler tydeliggjøres i vedtaket under pkt. b 
Pkt. c: endre siste bokstav til b. 
 
Rådmannens innstilling med ovenstående endringer enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
1. Midler fra utbyggingen på Storheia til avbøtende tiltak avsettes som følger: 

a. 2,3 millioner kroner avsettes til gang/sykkelvei Stuaneset / Bjugn kirke 
b. Resterende midler, kr 386 618, avsettes til infrastrukturtiltak som gjennomføres av 

frivilligheten 
c. Rådmannen får fullmakt til å lyse ut midlene i pkt. b 

 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 05.09.2019  
Behandling: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
1. Midler fra utbyggingen på Storheia til avbøtende tiltak avsettes som følger: 

a. 2,3 millioner kroner avsettes til gang/sykkelvei Stuaneset / Bjugn kirke 
b. Resterende midler, kr 386 618, avsettes til infrastrukturtiltak som gjennomføres av 

frivilligheten 
c. Rådmannen får fullmakt til å lyse ut midlene i pkt. b 

 
 

PS 19/53 Tertialrapport 2/2019 - Bjugn kommune 

Rådmannens innstilling: 
Tertialrapport 2/2019 tas til orientering. 

Saksprotokoll i Formannskapet - 29.08.2019  
Behandling: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
  



  

Endelig vedtak: 
Tertialrapport 2/2019 tas til orientering. 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 05.09.2019  
Behandling: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Tertialrapport 2/2019 tas til orientering. 
 
 

PS 19/54 Saldering 1 - driftsbudsjettet 2019 

Rådmannens innstilling: 
Driftsbudsjettet salderes som følger: 

Tekst  Beløp 
Gratis vaksine mot hjernehinnebetennelse for all russ Økes med 30.000 
Fattigdomsbekjempelse Økes med 500.000 
Utvendig vedlikehold på kommunale bygninger Økes med 750.000 
Kultur Økes med 250.000 
Helse og omsorg Økes med 4.800.000 
Anlegg og drift Økes med 1.450.000 
Sum  7.780.000 
Gjenværende på tilleggsbevilgning Reduseres med -1.214.500 
Merinntekt aksjeutbytte Økes med -4.700.000 
Bruk av fond Økes med -1.865.500 
Sum inndekning  7 780 000 

Saksprotokoll i Formannskapet - 29.08.2019  
Behandling: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Driftsbudsjettet salderes som følger: 

Tekst  Beløp 
Gratis vaksine mot hjernehinnebetennelse for all russ Økes med 30.000 
Fattigdomsbekjempelse Økes med 500.000 
Utvendig vedlikehold på kommunale bygninger Økes med 750.000 
Kultur Økes med 250.000 
Helse og omsorg Økes med 4.800.000 
Anlegg og drift Økes med 1.450.000 
Sum  7.780.000 
Gjenværende på tilleggsbevilgning Reduseres med -1.214.500 
Merinntekt aksjeutbytte Økes med -4.700.000 
Bruk av fond Økes med -1.865.500 
Sum inndekning  7 780 000 

 
 



  

Saksprotokoll i Kommunestyret - 05.09.2019  
Behandling: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Driftsbudsjettet salderes som følger: 

Tekst  Beløp 
Gratis vaksine mot hjernehinnebetennelse for all russ Økes med 30.000 
Fattigdomsbekjempelse Økes med 500.000 
Utvendig vedlikehold på kommunale bygninger Økes med 750.000 
Kultur Økes med 250.000 
Helse og omsorg Økes med 4.800.000 
Anlegg og drift Økes med 1.450.000 
Sum  7.780.000 
Gjenværende på tilleggsbevilgning Reduseres med -1.214.500 
Merinntekt aksjeutbytte Økes med -4.700.000 
Bruk av fond Økes med -1.865.500 
Sum inndekning  7 780 000 

 
 

PS 19/55 Saldering 2 - Investeringsbudsjettet 2019 

Rådmannens innstilling: 
Det bevilges ekstra midler til følgende igangsatte investeringsprosjekter 2019: 
 

Ny ungdomsskole 4 000 000 
Rådhus nye Ørland 6 000 000 
Omlegging avløp Sæterfjæra 2 000 000 
Kunstgressbane 3 000 000 
Utbedring vannledingsnett      2 000 000  
Grunnlagsinvesteringer Seter V/A         900 000  
Renovering avløp         500 000  
Minimaskin 2017         100 000  
Kantklipper/fliskutter         200 000  
Bygn. HMS         200 000  
Dr Sauersvei 22 / generell renovering      1 500 000  
Utskifting fyrkjeler kommunale bygg         500 000  
Sikring av skole         300 000  
Utskifting av bord og stoler i Bjugnhallen            50 000  
Oppgradering av HC WC  - treningsrom mm. 500 000  
Bjugn musikkverksted – oppgradering 300 000 
Heis Helsesenteret  650 000 
Gatelys Hjortesien 150 000 
SUM 22 850 000 

 
Prosjektene finansieres med låneopptak 
 



  

Saksprotokoll i Formannskapet - 29.08.2019  
Behandling: 
Oppsettet redigeres slik at VA-investeringer og ordinære investeringer splittes opp. 
 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Det bevilges ekstra midler til følgende igangsatte investeringsprosjekter 2019: 
 
Omlegging avløp Sæterfjæra 2 000 000 
Utbedring vannledingsnett 2 000 000 
Grunnlagsinvesteringer Seter V/A 900 000 
Renovering avløp 500 000 
Sum VA - investeringer 5 400 000   

Ny ungdomsskole 4 000 000 
Rådhus nye Ørland 6 000 000 
Kunstgressbane 3 000 000 
Minimaskin 2017 100 000 
Kantklipper/fliskutter 200 000 
Bygn. HMS 200 000 
Dr Sauersvei 22 / generell renovering 1 500 000 
Utskifting fyrkjeler kommunale bygg 500 000 
Sikring av skole 300 000 
Utskifting av bord og stoler i Bjugnhallen 50 000 
Oppgradering av HC WC  - treningsrom 
mm. 

500 000 

Bjugn musikkverksted – oppgradering 300 000 
Heis Helsesenteret  650 000 
Gatelys Hjortestien 150 000 
Sum øvrige investeringer 17 450 000   

Sum totalt 22 850 000 
 
Prosjektene finansieres med låneopptak 
 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 05.09.2019  
Behandling: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 
 
  



  

 
Endelig vedtak: 
Det bevilges ekstra midler til følgende igangsatte investeringsprosjekter 2019: 
 
Omlegging avløp Sæterfjæra 2 000 000 
Utbedring vannledingsnett 2 000 000 
Grunnlagsinvesteringer Seter V/A 900 000 
Renovering avløp 500 000 
Sum VA - investeringer 5 400 000   

Ny ungdomsskole 4 000 000 
Rådhus nye Ørland 6 000 000 
Kunstgressbane 3 000 000 
Minimaskin 2017 100 000 
Kantklipper/fliskutter 200 000 
Bygn. HMS 200 000 
Dr Sauersvei 22 / generell renovering 1 500 000 
Utskifting fyrkjeler kommunale bygg 500 000 
Sikring av skole 300 000 
Utskifting av bord og stoler i Bjugnhallen 50 000 
Oppgradering av HC WC  - treningsrom 
mm. 

500 000 

Bjugn musikkverksted – oppgradering 300 000 
Heis Helsesenteret  650 000 
Gatelys Hjortestien 150 000 
Sum øvrige investeringer 17 450 000   

Sum totalt 22 850 000 
 
Prosjektene finansieres med låneopptak 
 
 

PS 19/56 Investeringsprosjekt 2019 

Saksprotokoll i Formannskapet - 29.08.2019  
Behandling: 
Omforent forslag fra formannskapet: 
 
Rådmannen får myndighet til å gjennomføre prosjektene 1-7 med en lånefinansiering på 118,8 
mill. kr. 
Prosjektet Alf Nebbs gate i opprinnelig budsjett reduseres med 3 mill. Låneopptaket reduseres 
ytterligere ved tomtesalg på Mebostad, anslått til 35 mill. 
Det forutsettes at Kopparn Utvikling betjener sitt lån ved egne inntekter. 
Total framtidig lånebelastning for kommunen blir da 58,7 mill. 
Ordfører foreslår at rådmannen legger fram egen sak på finansiering av bru og gatelys Elveng på 
kommunestyremøte 05.09.19. 
 
Omforent forslag ble enstemmig vedtatt.  



  

Endelig vedtak: 
Rådmannen får myndighet til å gjennomføre prosjektene 1-7 med en lånefinansiering på 118,8 
mill. kr. 
Prosjektet Alf Nebbs gate i opprinnelig budsjett reduseres med 3 mill. Låneopptaket reduseres 
ytterligere ved tomtesalg på Mebostad, anslått til 35 mill. 
Det forutsettes at Kopparn Utvikling betjener sitt lån ved egne inntekter. 
Total framtidig lånebelastning for kommunen blir da 58,7 mill. 
Ordfører foreslår at rådmannen legger fram egen sak på finansiering av bru og gatelys Elveng på 
kommunestyremøte 05.09.19. 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 05.09.2019  
Behandling: 
Rådmannen justerer formuleringen i første setning til følgende: 
Rådmannen får myndighet til å gjennomføre prosjektene 1-7. 
Det opptas et lån på kr 118,8 mill. kroner som finansiering av disse prosjektene. 
 
Formannskapets innstilling med justering fra rådmannen enstemmig vedtatt 
 
Endelig vedtak: 
Rådmannen får myndighet til å gjennomføre prosjektene 1-7: 
Bjugnhallen 
Mebostad 
Kosmos barnehage 
Brannstasjon 
Sæterfjæra 
Gang og sykkelveier 
Kopparn Utvikling – lån 
 
Det opptas et lån på kr 118,8 mill. kroner som finansiering av disse prosjektene. 
Prosjektet Alf Nebbs gate i opprinnelig budsjett reduseres med 3 mill. Låneopptaket reduseres 
ytterligere ved tomtesalg på Mebostad, anslått til 35 mill. 
Det forutsettes at Kopparn Utvikling betjener sitt lån ved egne inntekter. 
Total framtidig lånebelastning for kommunen blir da 58,7 mill. 
 

PS 19/57 Bro og gatelys Elveng 

Rådmannens innstilling: 
Det settes i gang en utredning på bygging av bro og gatelys på Elveng, med en øvre økonomisk 
ramme på kr. 5 mill. 
Prosjektet finansieres slik:  

 Omdisponering av midler fra investeringsbudsjett  kr. 3 mill. 
 Nytt låneopptak      kr. 2 mill. 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 05.09.2019  
Behandling: 
Forslag fra ordfører: 
Bro og gatelys endres til bro og trafikksikkerhetstiltak 
 
Rådmannens innstilling med endring fra ordfører enstemmig vedtatt. 
 



  

Endelig vedtak: 
Det settes i gang en utredning på bygging av bro og trafikksikkerhetstiltak på Elveng, med en 
øvre økonomisk ramme på kr. 5 mill. 
Prosjektet finansieres slik:  

 Omdisponering av midler fra investeringsbudsjett  kr. 3 mill. 
 Nytt låneopptak      kr. 2 mill. 

 
 

PS 19/58 Overføring til Kopparn Utvikling AS 

Saksprotokoll i Formannskapet - 29.08.2019  
Behandling: 
Forslag fra ordfører: 
Bjugn kommune overfører midlene fra havbruksfondet, kr 12 377 000 til Kopparn Utvikling 
AS. 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Bjugn kommune overfører midlene fra havbruksfondet, kr 12 377 000 til Kopparn Utvikling 
AS. 
 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 05.09.2019  
Behandling: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Bjugn kommune overfører midlene fra havbruksfondet, kr 12 377 000 til Kopparn Utvikling 
AS. 
 
 

PS 19/59 Fosen kontrollutvalgsekretariat - ny selskapsavtale fra 01.01.2020 

Rådmannens innstilling: 
Bjugn kommunestyre vedtar ny selskapsavtale for Fosen kontrollutvalgssekretariat, gjeldende 
f.o.m. 01.01.2020. 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 05.09.2019  
Behandling: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Bjugn kommunestyre vedtar ny selskapsavtale for Fosen kontrollutvalgssekretariat, gjeldende 
f.o.m. 01.01.2020. 



  

 

PS 19/60 Ferdigstillelse av utfylling av Sæterfjæra og salg av tomt til Fosensenteret AS 

Unnt. Off. 

 

 

PS 19/61 Langsiktig leieavtale med Tarva velforening 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 05.09.2019  
Behandling: 
Forslag fra AP ved Fredrik Sandness: 
Bjugn kommunestyre gir rådmann fullmakt til en langsiktig leieavtale med Tarva velforening av 
skolebygningen på øya, for eksempel på 50 år uten form for vederlag men eksempelvis 
vedlikehold. Skolen er viktig for øysamfunnet og blir også brukt en del av kommunens ansatte. 
Avtalen vil sørge for at innbyggerne vil få nytte av skolen i årene fremover. 
 
Forslag fra AP ved Fredrik Sandness ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Bjugn kommunestyre gir rådmann fullmakt til en langsiktig leieavtale med Tarva velforening av 
skolebygningen på øya, for eksempel på 50 år uten form for vederlag men eksempelvis 
vedlikehold. Skolen er viktig for øysamfunnet og blir også brukt en del av kommunens ansatte. 
Avtalen vil sørge for at innbyggerne vil få nytte av skolen i årene fremover. 
 
 

PS 19/62 Austerli - Bjugn hestesportklubb - garanti 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 05.09.2019  
Behandling: 
Austerli – Bjugn hestesportklubb hadde i siste formannskapsmøte en presentasjon om sitt nye 
prosjekt Camp Elveng. De søker Bjugn kommune om en selvskyldnerkausjon på kr 1,4 mill. for 
å komme i gang med prosjektet. 
 
Forslag fra Ole Graneng: 
Saken utsettes og behandles i nytt kommunestyre 
 
Forslaget fra Ole Graneng falt med 14 mot 6 stemmer 
 
Forslag fra ordfører: 
Bjugn kommune gir en selvskyldnerkausjon til Austerli – Bjugn hestesportklubb på 1,4 mill. 
kroner. Forutsetningen er at rådmannen i samråd med styret i Kopparn Utvikling AS finner 
prosjektet økonomisk forsvarlig. 
Det tas forbehold om fylkesmannens godkjenning. 
 
Forslaget fra ordfører ble vedtatt med 18 mot 2 stemmer.  



  

 
 
Endelig vedtak: 
Bjugn kommune gir en selvskyldnerkausjon til Austerli – Bjugn hestesportklubb på 1,4 mill. 
kroner. Forutsetningen er at rådmannen i samråd med styret i Kopparn Utvikling AS finner 
prosjektet økonomisk forsvarlig. 
Det tas forbehold om fylkesmannens godkjenning. 
 
 
 

PS 19/63 Plassering av helsestasjon i nye Ørland 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 05.09.2019  
Behandling: 
Forslag fra Einar Aaland: 
Kommunestyret har en klar oppfatning av at det skal ligge en helsestasjon i Bjugn sentrum som 
skal betjene innbyggerne i omegn. Dette i pakt med intensjonsavtalen. 
 
Forslaget fra Einar Aaland ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Kommunestyret har en klar oppfatning av at det skal ligge en helsestasjon i Bjugn sentrum som 
skal betjene innbyggerne i omegn. Dette i pakt med intensjonsavtalen. 
 


